
 
Breznica 3, 4274 Žirovnica 

tel.: 04 5809 100, fax: 04 5809 109 
e-mail: obcina@zirovnica.si 

 

 
Številka: 900-0002/2022 

Datum: 04.04.2024 
 

Z A P I S N I K 
8. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE ŽIROVNICA 

 

ki je bila v četrtek, 4. APRILA 2024, ob 18.00 uri, na Občini Žirovnica, Breznica 3. 
 

Prisotni: Sebastijan Zupan, Meta Zupan, Zdravko Malnar, Izidor Jekovec, Nino Rejc, Benjamin Grubar, mag. Vitomir 
Pretnar, mag. Jurij Dolžan, mag. Barbara Oman Bulovec, Tatjana Mulej,  

Opravičeno odsotni: Boštjan  Noč, mag. Mojca Papler, Borut Rep, Vanja Resman Noč 

Prisotna občinska uprava: župan Leopold Pogačar, Monika Kusterle, Petra Žvan, Nina Pretnar in Helena Čadež 
Prisotni predstavniki medijev: Polona Kus – odgovorna urednica NOŽ 

Ostali prisotni: Domen Zalokar – Atelje Prizma d.o.o., Uroš Bučar – Jeko d.o.o., Gregor Jarkovič – MIR, Milan 
Radonjič – PP Jesenice, Envirodual d.o.o. in Matjaž Koman – ZTK Žirovnica  

 

Župan Leopold Pogačar je pozdravil vse prisotne in ugotovil sklepčnost. Na seji je prisotnih 10 članov občinskega 
sveta. Na seji bo prisotnih več poročevalcev. Ker se bo z naslednjo sejo prešlo iz papirnate oblike na elektronsko, je 

povedal, da se bo pred naslednjo sejo izvedlo izobraževanje, ki ga bo vodil Nino Rejc. Glede termina izobraževanja 
bodo obveščeni.  

 
Predstavil je dnevni red in ga dal na glasovanje.   

D N E V N I  R E D : 

1. Potrditev zapisnika 7. redne seje občinskega sveta 
2. Zaključni račun proračuna Občine Žirovnica za leto 2023 

3. Rebalans proračuna Občine Žirovnica za leto 2024 (predlog) 
4. Tehnični popravek Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu Breznica – Center (BZ 

2) (Uradni list RS, št. 74/15) – skrajšani postopek (poročevalec Domen Zalokar) 

5. Predlog za spremembo cen oskrbe s pitno vodo  (poročevalec Uroš Bučar) 
6. Predlog za spremembo cen ravnanja z odpadki  (poročevalec Uroš Bučar) 

7. Predlog za spremembo cen gospodarskih javnih služb odvajanja in čiščenja komunalne 
odpadne vode  (poročevalec Uroš Bučar) 

8. Predlog spremembe cen vzdrževanja občinskih cest in javnih površin (poročevalec Uroš Bučar) 

9. Ocena izvajanja Občinskega programa varnosti Občine Žirovnica, Poročilo o delu 
Medobčinskega inšpektorata in redarstva občin Jesenice, Gorje, Kranjska Gora in Žirovnica za 

leto 2023 ter informacija o delu Policijske postaje Jesenice za leto 2023 (poročevalca Gregor 
Jarkovič - MIR in Milan Radonjić, načelnik policijske postaje) 

10.  Odgovori na vprašanja 
11.  Vprašanja in pobude 

12.  Poročilo o izvajanju  lokalnega energetskega koncepta Občine Žirovnica za leto 2023 

(poročevalec predstavnik Envirodual d.o.o.) 
13.  Informaciji: 

- Letno poročilo Zavoda za turizem in kulturo za leto 2023  
(poročevalec Matjaž Koman) 

- Letno poročilo o izvajanju zobozdravstvene dejavnosti za leto 2023        

14.  Poročilo župana za 8. redno sejo občinskega sveta 
PRISOTNI: 10 

ZA: 10 
PROTI: 0 
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Sklep je bil sprejet. 

 

Točka 1. Potrditev zapisnika 7. redne seje občinskega sveta 

Pripomb na zapisnik ni bilo, zato je župan dal na glasovanje naslednji:  

 
SKLEP št. 68:  

Potrdi se zapisnik 7. redne seje občinskega sveta. 
PRISOTNI: 10 

ZA: 10 

PROTI: 0 
Sklep je bil sprejet.  

 

Točka 2. Zaključni račun proračuna Občine Žirovnica za leto 2023 

 

Župan je podal pojasnilo na gradivo. Zaključni račun vsebuje vse sestavne dele kot proračun.  V lanskem letu so bili 
prihodki dobro načrtovani. Predstavil je realizacijo prihodkov in odhodkov. Pri investicijskih odhodkih je realizacija 

manjša (investicije so se prenesle v leto 2024, manj je bilo realizirano na račun odkupa zemljišč za obvoznico Vrba, 
vendar se v letu 2024 zemljišča uspešno odkupujejo). Vložena je že vloga za gradbeno dovoljenje v dveh fazah.   

 
Predsedniki statutarno pravne komisije, odbora za prostor, varstvo okolja in gospodarsko infrastrukturo, odbora za 

gospodarske dejavnosti in finance ter odbora za negospodarstvo in družbene dejavnosti so predstavili sklepe, ki so 

bili sprejeti na njihovih sejah.  
 

1. razprava: mag. Vitomir Pretnar: 
mag. Vitomir Pretnar: Gozdne ceste so navedene kot predmet zaključnega računa, omenjena je velika škoda na 

cestah (60 tisoč EUR).  V rebalansu je obrazloženo, zakaj prihaja do tega. Kdaj bo prišlo do realizacije, da se 

postavka ne bo ponavljala v nedogled?  
Osnovna šola - preureditev ogrevanja: Ali je znana tehnična rešitev? V preteklosti je bila omenjena tudi nadzidava in 

namestitev kolektorjev. Ali bo prišlo do rešitve ogrevanja kaj prej?  
Turistični center v Vrbi 1: nastali so operativni stroški v višini 72 EUR. Zakaj o breme nosi občina?  

 
Župan: Gozdne ceste se zelo uspešno sanirajo in bodo do septembra sanirane. Posebna sredstva bomo dobili za 

gozdne ceste, ker je bilo v zakonu opredeljeno, da so gozdne ceste svoja postavka in bomo od države tudi prejeli ta 

sredstva. Iz tega razloga so tudi predvidena v rebalansu. Vso investicijo se bo prestavilo v letošnje leto in bo 100 % 
izvedena.  

Osnovna šola – preureditev ogrevanja: Tehnična rešitev še ni znana, ker je rešitev povezana s postavitvijo elektrarne 
in sončnimi celicami. Nastal je problem zaradi trafo postaje. Zadeva je še v dogovoru in se še išče rešitve.  

Vrba 1: Stroški so še iz decembra 2022 in so zapadli v leto 2023, še preden je prišlo do prodaje.  

 
Župan je dal na glasovanje naslednji: 

SKLEP št. 69:  

Sprejme se Zaključni račun proračuna občine Žirovnica za leto 2023. 

PRISOTNI: 10 

ZA: 10 
PROTI: 0  

Sklep je bil sprejet. 

 

Točka 3. Rebalans proračuna Občine Žirovnica za leto 2024 (predlog) 

 
Župan je podal pojasnilo na gradivo. Pravi rebalans bo na majski ali junijski seji. Prvi rebalans je pripravljen zaradi 

tehničnih razlogov. Gre za terminsko uskladitev sanacije gozdnih cest po ujmi. Plan je bil, da se bo sanacija opravila 

v naslednjih treh letih. Decembra 2023 je bil sprejet Zakon o obnovi, razvoju in zagotavljanju finančnih sredstev, ki 
določa, da bo sredstva za obnovo v celoti zagotovil poračun RS. Namen je, da bi se sanacija opravila že do konca 

letošnjega leta. Popraviti je potrebno tudi planirane prihodke, odhodke in NRP. Poleg glavnega razloga so še 
nekatere druge manjše prerazporeditve, spremembe, ki so vključene v rebalans (1. del sredstev za pokroviteljstvo se 

prenaša na programske stroške ZTK. Gre za  določene tradicionalne prireditve širšega pomena, ki jih organizirajo 
naša društva, v nasprotnem primeru bi bil potreben razpis, 2. Pločnik Rodine: recenzija je potrjena. Pri planiranju 

sredstev se ni upoštevalo 5 tisoč EUR stroška recenzije ter zagotovilo se je sredstva za javno razsvetljavo. Najnižja 

ponudba je bila 17 tisoč EUR višja od projektantske ocene. 3. Pri rekreacijskem parku Završnica se predlaga 
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prerazporeditev iz tekočega vzdrževanja parka in postavite drsališča na investicijsko vzdrževanje piknik prostorov, 

ker jih je potrebno nujno obnoviti, da se bodo uspešno oddajali v najem. Polovica sanacije gozdnih cest je že 

opravljene, pol pa bo do konca leta.  
 

Predsedniki statutarno pravne komisije, odbora za prostor, varstvo okolja in gospodarsko infrastrukturo, odbora za 
gospodarske dejavnosti in finance ter odbora za negospodarstvo in družbene dejavnosti so predstavili sklepe, ki so 

bili sprejeti na njihovih sejah.  
 

1. razprava: mag. Vitomir Pretnar  in Izidor Jekovec: 

mag. Vitomir Pretnar: Parkirišče in pločnik na Rodinah: Parkirišče je lepo in urejeno. Kako da parkirišče nima 
dostopa do avtobusne postaje na Rodinah in Jalnove rojstne hiše? Ali je bil problem pridobiti zemljišče, ali kaj 

drugega, saj gre za projekt v javnem interesu? Ali je to način, da se obide tisto, kar bi moralo biti že prej narejeno?  
Župan je pojasnil, da je bil v fazi načrtovanja parkirišča predviden pločnik. Zapletle so se zadeve s pridobitvijo 

soglasij s strani Direkcije za ceste. Projekt je prestal recenzijo. V letošnjem letu bo pločnik vzpostavljen in bo 

neposredna povezava z AP na Rodinah in z Jalnovo rojstno hišo. Trajalo je leto in pol, vendar ni imela občina 
nobenega vpliva.  

 
Izidor Jekovec pohvalil je tehnični rebalans, ker bodo zadeve po ujmi sanirane že v letošnjem letu, kar je 

pozitivno, ker je bil odziv hiter. V naslednjem letu bo več časa in sredstev za druge investicije.  
 

Župan je dal na glasovanje naslednji: 

SKLEP št. 70:  

Sprejme se Rebalans proračuna občine Žirovnica za leto 2024. 

PRISOTNI: 10 
ZA: 10 

PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 
 

Točka 4. Tehnični popravek Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu Breznica – Center (BZ 
2) (Uradni list RS, št. 74/15) – skrajšani postopek 

 

Monika Kusterle je podala natančno pojasnilo na gradivo. Gre samo za popravek grafičnega dela, ker sta dve točki 
(39 in 40) izpadli iz grafičnega dela. Po novem se samo dodajata dve točki. Ker zaris v prilogi ne gre skupaj z 

vsebino odloka, je potrebna uskladitev. Obvezna priloga elaborata je priložen načrt in če ta ne bo usklajen, ne 
moremo pridobiti ustrezne geodetske odločbe.  

Domen Zalokar je podal dodatno pojasnilo na gradivo. Grafični del je priloga OPPN in popravlja se samo grafični 

del.  
 

Razprave ni bilo. 
 

Župan je dal na glasovanje naslednji: 
SKLEP št. 71:  

Občinski svet Občine Žirovnica sprejema tehnični popravek popravek Odloka o občinskem podrobnem 

prostorskem načrtu Breznica – Center (BZ 2) (Uradni list RS, št. 74/15) po skrajšanem postopku.  
PRISOTNI: 10 

ZA: 10 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 

 

Točka 5. Predlog za spremembo cen oskrbe s pitno vodo  (poročevalec Uroš Bučar) 

 
Uroš Bučar je podal natančno pojasnilo na gradivo za vse štiri točke skupaj.  

Župan je povedal, da je pri točki 5, na koncu gradiva tabela, ki velja za celotni sklop cen, da imamo pregled, kaj 
pomeni obravnava cen in kakšen ima vpliv na položnice.  

V tabeli so vsi predlogi cen. Na osebo pomeni 0,42 EUR podražitve. Pri zadnjih podražitvah je prišel očitek 

občinskega sveta, da se pri podražitvah ne sme čakati oz. odlašati in sedaj je predlog, da se da na dnevni red cene. 
Razviden je vpliv na gospodinjstvo s 4 osebami in vpliv na eno osebo. 

Predlog vzdrževanja občinskih cest, že pri pripravi poračuna se je planiralo stopnjo inflacije, zato ne bo potrebno v 
proračunu zagotoviti dodatnih sredstev. Standarda se ne bi zmanjševalo, določene zadeve pa so tudi predpisane.  
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Predsednik odbora za gospodarske dejavnosti in finance ter namestnica predsednika odbora za prostor, varstvo 
okolja in gospodarsko infrastrukturo sta  predstavila sklepe, ki so bili sprejeti na njihovih sejah.  

 
1. razprava: Tatjana Mulej in mag. Vitomir Pretnar: 

Tatjana Mulej je dejala, da je sama proti povečanju. Za štiri člansko družino je povečanje za 1,67 EUR. Lani se je 
maja razpravljalo o povečanju cen. Takrat je bilo predlagano za štiri člansko družino povečanje za 12 EUR. 

Pregledala je lanske položnice in od oktobra do novembra je povečanje iz 70 EUR na cca 90 EUR, kar je razumljivo. 

Na podlagi česa se je povečalo položnice za mesece december, januar, februar in marec, iz 90 EUR na 99 EUR. Na 
podlagi česa se je to povečalo? Ali ne potrebujejo soglasij?  

Župan: Višino položnic nimamo vsi enakih, ker imamo različno število oseb in porabo vode. Jeko pa ne more 
zaračunavati drugih cen, če ne dobi soglasja.  

 

Uroš Bučar je pojasnil, da samih cen sigurno niso spreminjali. Na položnico mogoče vpliva količinsko sodilo pri 
zbiranju in odlaganju odpadkov. Dvakrat letno spreminjajo količinsko sodilo, ki je vezano na zbiranje, odlaganje in 

obdelavo odpadkov. Podatke se preverja na 6 mesecev. To je z vidika zbirnega centra. Gre za poračun za nazaj.  
Župan je dejal, da individualni problem ni mogoče obravnavati. Vmes je bil tudi poračun vode, ampak po ceni, ki jo 

sprejmejo občinski sveti.  
 

Mag. Vitomir Pretnar: Količinsko sodilo na osnovi količin v zbirnem centru: Kako to vpliva na naše račune?  

Uroš Bučar: Pri količinah odpadkov ne gre samo za zbirni center, ampak za celo dejavnost zbiranja odpadkov. Gre 
za vse količine zbranih odpadkov, embalaže, MKO odpadkov, zraven sodi tudi zbirni center . Predračunska cena ima 

neko predvideno količino. Sredi leta se preveri to količino in se popravi. Enako naredijo tudi na koncu leta. Dvakrat 
letno se to uravnava in se preveri, koliko odstopa od predračunske cene in se naredi poračun. 

 

Mag. Vitomir Pretnar: Okvare vodovoda: Zopet se je pojavila okvara. Zakaj so bili na Rodinah brez vode?  
Župan: v obvestilu je bilo navedeno, da gre za redna vzdrževalna dela. Ta se izvajajo, da ne pride do okvar.  

 
2. razprava: Izidor Jekovec: 

Izidor Jekovec je povedal, da je v zadnjih mesecih res prišlo do spremembe cen. Eno je bilo sodilo, enkrat je bil 
poračun, po novem letu pa je nova kubatura porabe vode. Zato so nastale spremembe v zadnjih mesecih.  

 

 
Župan je dal na glasovanje naslednji: 

SKLEP št. 72:  

1. Občinski svet Občine Žirovnica potrjuje predlog spremembe cen omrežnine in vodarine pri oskrbi s 

pitno vodo: 

 

  cena 

1. vodarina 0,5631 EUR/m3 

2. omrežnina oskrba s pitno vodo   

 Premer vodomera cena (EUR/mes) 

 DN ≤20 8,6649 

 20 ˂ DN ˂ 40 25,9947 

 40 ≤ DN ˂ 50 86,6490 

 50 ≤ DN ˂ 65 129,9735 

 65 ≤ DN ˂ 80 259,9470 

 80 ≤ DN ˂ 100 433,2450 

 100 ≤ DN ˂ 150 866,4900 

V cenah ni vračunan davek na dodano vrednost. 
  

2. Cene pričnejo veljati s 1. 5. 2024. 
 

PRISOTNI: 10 

ZA: 8 
PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 
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Točka 6. Predlog za spremembo cen ravnanja z odpadki  (poročevalec Uroš Bučar) 

 

 
Župan je dal na glasovanje naslednji: 

SKLEP št. 73:  
1. Občinski svet Občine Žirovnica potrjuje predlog spremembe cen za zbiranje komunalnih odpadkov  

CENA ZA ZBIRANJE MEŠANIH KOMUNALNIH ODPADKOV ZA GOSPODINJSTVA: 
 

 Storitev cena 

1. Javna infrastruktura 0,0082 EUR/kg 

2. Storitev 0,1561 EUR/kg 

V cenah ni vračunan davek na dodano vrednost. 

 

CENA RAVNANJA S KOMUNALNIMI ODPADKI ZA RAVNANJE S KOMUNALNIMI ODPADKI ZA OSTALE POVZROČITELJE 
VKLJUČENE V GJS (POSLOVNA DEJAVNOST, DRUŠTVA, VIKENDI) 

 Storitev cena 

1. Javna infrastruktura-zbiranje komunalnih odpadkov 0,0032 EUR/I/mes 

2. Storitev-zbiranje komunalnih odpadkov 0,0618 EUR/l/mes 

V cenah ni vračunan davek na dodano vrednost. 

V primeru drugih velikosti zabojnikov se cena za liter na mesec ali za kvadratni meter na mesec pri ravnanju s 

komunalnimi odpadki pomnoži s prostornino posode ali s skupno velikostjo prostorov. Cene za ostale povzročitelje 

odpadkov so določene za odvoz na 14 dni in se obračunajo glede na velikost posod za zbiranje odpadkov. 

 
CENA ZA ZBIRANJE BIORAZGRADLJIVIH KUHINJSKIH ODPADKOV ZA GOSPODINJSTVA: 

 Opis cena 

1. Storitev zbiranja bio. razgradljivih kuh. odpadkov 
0,3404 EUR/kg 

0,2361 EUR/l/mes 

V cenah ni vračunan davek na dodano vrednost. 

V primeru uporabe zabojnikov drugih velikosti se cena za liter ravnanja z biorazgradljivimi kuhinjskimi odpadki iz 

gospodinjstev pomnoži s prostornino posode. Navedena cena velja za en zabojnik na mesec. 

 

 
 

2. Občinski svet Občine Žirovnica potrjuje predlog spremembe cen za odlaganje komunalnih 

odpadkov  
CENA ODLAGANJA KOMUNALNIH ODPADKOV 

 Storitev cena 

1. Javna infrastruktura 0,0304 EUR/kg 

2. Storitev 0,0708 EUR/kg 

V cenah ni vračunan davek na dodano vrednost. 

 
CENA RAVNANJA S KOMUNALNIMI ODPADKI ZA RAVNANJE S KOMUNALNIMI ODPADKI ZA OSTALE POVZROČITELJE 

VKLJUČENE V GJS (POSLOVNA DEJAVNOST, DRUŠTVA, VIKENDI) 

 Storitev cena 

1.   Javna infrastruktura-odlaganje komunalnih odpadkov 0,0087 EUR/I/mes 

2.   Storitev-odlaganje komunalnih odpadkov 0,0146 EUR/l/mes 

V cenah ni vračunan davek na dodano vrednost. 

V primeru drugih velikosti zabojnikov se cena za liter na mesec ali za kvadratni meter na mesec pri ravnanju s 

komunalnimi odpadki pomnoži s prostornino posode ali s skupno velikostjo prostorov. Cene za ostale povzročitelje 

odpadkov so določene za odvoz na 14 dni in se obračunajo glede na velikost posod za zbiranje odpadkov. 

 
3. Cene pričnejo veljati s 1. 5. 2024. 

 
PRISOTNI: 10 

ZA: 8 

PROTI: 0 
Sklep je bil sprejet. 
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Točka 7. Predlog za spremembo cen gospodarskih javnih služb odvajanja in čiščenja komunalne 
odpadne vode  (poročevalec Uroš Bučar) 

 
 

Župan je dal na glasovanje naslednji: 
SKLEP št. 74:  

1. Občinski svet Občine Žirovnica potrjuje predlog spremembe cen za storitve odvajanja in čiščenja 

odpadnih vod ter za storitve, povezane z obstoječimi greznicami in malimi komunalnimi čistilnimi 

napravami. 

 

ODVAJANJE KOMUNALNE ODPADNE VODE: 

  cena 

1. odvajanje komunalne odpadne vode 0,3931 €/m3 

2. omrežnina odvajanje   

 Premer vodomera cena (€/mes.) 

 DN ≤20 9,0010 

 20 ˂ DN ˂ 40 27,0030 

 40 ≤ DN ˂ 50 90,0100 

 50 ≤ DN ˂ 65 135,0150 

 65 ≤ DN ˂ 80 270,0300 

 80 ≤ DN ˂ 100 450,0500 

 100 ≤ DN ˂ 150 900,1000 

V cenah ni vračunan davek na dodano vrednost. 
  

ČIŠČENJE KOMUNALNE ODPADNE VODE NA ČN RADOVLJICA: 

  cena 

1. čiščenje komunalne odpadne vode 0,6335 €/m3 

2. omrežnina čiščenje   

 Premer vodomera cena (€/mes.) 

 DN ≤20 1,8663 

 20 ˂ DN ˂ 40 5,5989 

 40 ≤ DN ˂ 50 18,6630 

 50 ≤ DN ˂ 65 27,9945 

 65 ≤ DN ˂ 80 55,9890 

 80 ≤ DN ˂ 100 93,3150 

 100 ≤ DN ˂ 150 186,6300 

V cenah ni vračunan davek na dodano vrednost.  

 

STORITVE VEZANE NA OBSTOJEČE GREZNICE IN MALE KOMUNALNE ČISTILNE NAPRAVE (MKČN) 

 storitev cena 

1. storitve, vezane na greznice in MKČN 1,0298 €/m3 

2. omrežnina čiščenje   

 Premer vodomera cena (€/mes.) 

 DN ≤20 4,2826 

 20 ˂ DN ˂ 40 12,8478 

 40 ≤ DN ˂ 50 42,8260 

 50 ≤ DN ˂ 65 64,2390 

 65 ≤ DN ˂ 80 128,4780 

 80 ≤ DN ˂ 100 214,1300 

 100 ≤ DN ˂ 150 428,2600 

V cenah ni vračunan davek na dodano vrednost.  

 
2. Cene pričnejo veljati s 1. 5. 2024. 

 

PRISOTNI: 10 
ZA: 8 
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PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 

 

Točka 8. Predlog spremembe cen vzdrževanja občinskih cest in javnih površin (poročevalec Uroš 
Bučar) 

 

Župan je dal na glasovanje naslednji: 
SKLEP št. 75:  

1. Sprejme se predlog spremembe cen cenikov št. VII/09-230-01/3-2024 in VII/09-230-01/4-

2024, ki sta obvezna priloga Pogodbe o izvajanju del skupne rabe.  
 

2. Cene pričnejo veljati s 1.5.2024 
PRISOTNI: 10 

ZA: 8 

PROTI: 0 
Sklep je bil sprejet. 

 

Točka 9. Odgovori na vprašanja 

 
Mag. Vitomir Pretnar: Postavil je vprašanje glede zemljišča v Smokuču in obveznosti investitorja, glede na to da 

gre za zaščiteno arheološko območje. V tem delu nenajavljeni in nenadzorovani  posegi niso dovoljeni. Govoril je z 

Zavodom za varstvo kulturne dediščine. Lastnik je zemljišče počistil sam. Investitor bo nekdo drug, ki bo to zemljišče 
pozidal. Na tem območju sta bivali dve kulturi.  Ni bil zadovoljen z odgovorom, ker je premalo izčrpno. Pri tem gre 

tudi za javni interes. Vsi se zavedamo, da smo na kulturni dediščini, ki je pomembna za ta območje. Za naprej bi 
morali  vedeti, kaj je notri. Ko bo zavod koncesionarju naložil arheološke sonde, bi se morala tudi občina vključiti. Ni 

samo problem investitorja, ampak tudi od lokalne skupnosti.  

Župan je povedal, da je zakonodaja jasna in lokalna skupnost se tega drži.  
 

Izidor Jekovec je dejal, da je z odgovorom delno zadovoljen. Naj se preveri možnost spremembe sklepa. Sezona je 
pred vrati, zato omogočimo parkiranje.  

Župan je povedal, da se bo po koncu poletja reaktivirala delovna skupina za Završnico in bo nekaj predlogov 
obravnavala.  

 

Točka 10.  Vprašanja in pobude 

 

Jurij Dolžan: pobuda št. 23: Ko se objavljajo razpisi za občane, naj se na začetku leta naredi časovni terminski 
plan, kdaj bo kakšen razpis objavljen. Občani tako vedo, kdaj naj pogledajo na spletno stran. Predlog je dan iz 

razloga, da občani ne bi zamudili kakšnega razpisa, ker vsak dan ne gledajo spletne strani.   

 
Tatjana Mulej: vprašanje št. 24: Katere so veteranske organizacije v naši občini? 

 Kako se te organizacije financirajo: ali dobijo sredstva iz proračuna občine in če, katera in koliko? So za ta namen 
objavljeni razpisi in kdaj?  

 

Tatjana Mulej: pobuda št. 25: Občani prejmejo občinske novice 6-7x letno, tiskane v lepi obliki in na kvalitetnem 
papirju. Na splošno je to dovolj za splošne objave. Do tu vse lepo in prav, vendar manjkajo sprotne novice o delu 

svetnic in svetnikov. Res je veliko tega objavljenih na spletnih straneh občine, a se moramo zavedati, da je večina 
prebivalstva starejših in nimajo možnosti ali ne znajo uporabljati modernih tehnologij. Ti prebivalci nimajo vpogleda v 

delo svetnic in svetnikov še manj pa vpogled v njihovo glasovanje in razprave. Županu in občinski upravi predlaga, 
da bi za tako obveščanje bolje poskrbeli.  

Občinski svetniki so na volitvah izvoljeni neposredno od občanov in zato si ti zaslužijo obveščenost njihovih 

predstavnikov o delu v občinskem svetu. Občani niso seznanjeni s posameznimi razpravami svetnikov na občinskih 
sejah, in tudi ne vedo, kako je kakšen svetnik (ca) svoj glas obrazložil v podporo ali ne podporo posameznemu 

predlogu. Takšne objave bi bile dobrodošle, demokratične, legitimne in transparentne, ki bi volivcem pokazale 
zastopanje njihovih interesov v občinskem svetu, ki je največji organ odločanja v občini. Četudi bi bile objavljene le v 

časopisni obliki. Gre namreč za sprotno vsebinsko in pravočasno obveščanje občanov, ki je pomembnejše kot 

zapoznele nepopolne informacije na lepem papirju. Nekatere sosednje občine imajo to zelo zgledno urejeno 
(Zgornjesav`c, Deželne novice, Loški glas in …).   
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Župan je pojasnil, da so zapisniki občinskih sej objavljeni na spletni strani občine. Kako pa člani strank obveščajo 

svoje volilne baze o svojih odločanjih je njihova stvar.  

 
Izidor Jekovec: pobuda št. 26: Naj se v časopisu objavi, kakšni so premiki pri objektu Vrba 1. Ali se kaj dogaja? 

Župan je odgovoril, da se bo zaprosilo Ministrstvo za kulturo za podatke. Ve se, da so vložili za gradbeno dovoljenje 
za gradnjo. Predstavil je anekdoto, da je Ministrstvo za kulturo investitor, upravna enota pa je del države in ker so 

pred 50 leti prizidali dva stranišča k skednju, ki se držita objekta, je  UE zahtevala od države, da legalizira objekt wc, 
zato da so ministrstvu potem izdali dovoljenje za rušitev.   

 

Mag. Vitomir Pretnar: Pobuda št. 27 (vezana na pobudo št. 25): lokalni časopisi imajo informacijo tudi o 
dogajanju na občinskem svetu, obdelano na ustrezen novinarski način. V prispevku je na kratko povzeto, o čem je 

tekla razprava in v čem je bil dvom. Menil je, da bi moralo biti delo in odločanje občinskega sveta v časopisu 
predstavljeno kot rubrika. To obogati časopis. Kratka jedrnata informacija s kakšnimi poudarki. Mnenja je bil, da se 

objavi tisto, kar je v prid občine, ne pa v prid temi.  

Župan je povedal, da obstaja svet časopisa. O tem ne odloča ne občinski svet in ne občinska uprava. Pobuda se bo  
prenesla na svet časopisa.  

 
Mag. Vitomir Pretnar: pobuda št. 28: Predlagal je ureditev razgleden točke nad Smokučem in zasaditev oz. 

ozelenitev prostora, kjer je »ruska klopca«.  
Pobuda št. 29: Križišče v Rodinah proti Hrašam je z leve strani nepregledno in sili voznike proti glavni cesti, ker 

pogled ovira vegetacija »Pri Honu« 

 

Točka 11. Poročilo o izvajanju  lokalnega energetskega koncepta Občine Žirovnica za leto 2023 

 
Predstavnik podjetja Envirodual d.d. je podal natančno pojasnilo na gradivo.  

 

Župan V pripravi je tudi novelacija LEK-a. Sklicana je tudi komisija in bo začela z aktivnostmi. Seznanjen pa bo tudi 
občinski svet.  

Izpostavil je razpis za sofinanciranje OVE in URE, na katerega je vsako leto  veliko prijav. Sredstva so vsako leto 
porabljena.  Kmalu bo objavljen razpis za subvencije za leto 2024. Iz leta v leto se sredstva povečujejo.  

 

Točka 12. Informaciji: 
- Letno poročilo Zavoda za turizem in kulturo za leto 2023 (poročevalec Matjaž Koman) 

 
Matjaž Koman je podal pojasnilo na gradivo.  

 
Župan je kot predstavnik ustanovitelja izrazil zadovoljstvo nad delom zavoda. Uspešni so bili na Slovenia Greeen in 

to s tremi zaposlenimi. Kot predsednik LAS BOJA je zagotovil, da sredstva projekta BOJA bodo zagotovljena, zato se 

bodo lahko prijavili s svojimi projekti. Razočaran je nad obiskom delavnic Tribuna kašarskih idej s strani ponudnikov 
in zainteresirane javnosti.  

Žalostno je, da gre poleti skupina mladih turistov po pločniku, ko ne morejo nikamor iti na večerjo. Upa, da bo 
povpraševanje spodbudilo ponudbo. Menil je, da so na pravi poti. V poročilu so zajeta merila in kazalniki kot dokaz, 

kjer so uspešni in kje ne. Dokler se zadeve s PRH ne razčistijo z ministrstvom, se bo zadeve reševalo s podjemnimi 

pogodbami. Po občini so posadili štiri mladike lipe od lipe iz Vrbe.  
 

1. Razprava: Zdravko Malnar, Tatjana Mulej, Sebastijan Zupan, Meta Zupan, mag. Vitomir Pretnar, mag. Jurij 
Dolžan: 

 
Meta Zupan je pohvalila delo ZTK. Veseli se kakšnega dodatnega koncerta v Završnici. Vedno več je apartmajev in 

sobodajalcev. Naj delajo v tej smeri, ker zgleda da gredo v pravo smer. 

 
Zdravko Malnar je dejal, da poročilo in rezultati kažejo na to, da se pravilno vlaga in spodbuja. Kaže tudi kam naj 

se vlaga v naprej. V obiske,  v sobe, se pravi v stvari, ki vlečejo vsebine.  
Društvo upokojencev je tudi pomagalo pri pohodu po poti kulturne dediščine in gostje so pohod zelo pohvalili. 

Označbe so nekoliko spremenjene, kar je pohvalno. Na zavodu so si zastavili kriterije in beležijo obiske. Dobro je 

tudi, da je presežek.  
 

Mag. Jurij Dolžan je povedal, da po internetu spremlja intenzivno kampanjo glede oglaševanja in pozicioniranja 
občine Žirovnica in turizma v tem okolju ter izrekel pohvale.  
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Tatjana Mulej je pohvalila delo zavoda, ker gre  v pravo smer. Pohvalila je tudi pozitivno poslovanje. Za 8. februar 

je bila dobra zamisel z lončki. Lepo so tudi urejene klopce in posajena drevesa ob cesarski cesti.   
 

Mag. Vitomir Pretnar je pohvalil delo zavoda in njegovo odzivnost. Trasa poti gre nad vasjo Smokuč. Skavti so 
lepo uredili prostor. Na plani je Ruska klopica. Ker je klopca brez sence, je predlagal zasaditev. Prostor lahko postane 

razgleda točka. 
 

Sebastijan Zupan: izrekel pohvalil na vseh področjih. Vidijo se premiki. Opozoril je, da so občanom Vrbe in 

vaškemu odboru dolžni predstavitev projekta obnove Vrba 1. Direktor je prvi vezni člen z ministrstvom. Vloženo je že 
za gradbeno dovoljenje.  

Župan je povedal, da so težave z odzivnostjo z ministrstvom. Občina nima nobenih informacij in projekt ni občinski, 
zato občina ne more izvesti predstavitve. Bo postavil vprašanje kaj z obnovo hiše na Državnem svetu. Podal bo tudi 

pobudo, da predstavijo projekt občanom.  

Matjaž Koman je dodal, da slabo dobivajo informacije s strani ministrstva. Na vsakem sestanku spodbujajo in 
pišejo dopise naj predstavijo projekt. Zavod niti nima podatka, kako bo z obnovo Prešernove rojstne hiše, da vedo 

zaradi sprejema rezervacij. Ali bo sploh zaprta, kdaj bodo začeli z deli? Februarja so poslali že drugič vprašanje, pa 
niso dobili odgovora. Rezervacije sprejemajo, ker jo je lažje odpovedati, kot pa ne sprejeti.  

 
2. razprava: Izidor Jekovec:  

Izidor Jekovec je vesel nad spremembo oblike poročila. In da je prava točka Kašart festival. Je pravi dogodek in 

želi si, da bi bil še kakšen dogodek več.  
 

Točka 13. Ocena izvajanja Občinskega programa varnosti Občine Žirovnica, Poročilo o delu 

Medobčinskega inšpektorata in redarstva občin Jesenice, Gorje, Kranjska Gora in Žirovnica za leto 
2023 ter informacija o delu Policijske postaje Jesenice za leto 2023 (poročevalca Gregor Jarkovič - 

MIR in Milan Radonjić, načelnik policijske postaje) 

 

Župan je povedal, da iz obeh poročil lahko ugotavljamo, da živimo v varnem območju. Varnost je na visokem 
nivoju. Težave, ki se pojavljajo se uspešno rešujejo skupaj z MIR-om. Vedno se da še kaj več in kaj bolje. Delo in 

prisotnost MIR v okolju se pozna.  Pohvalil je sodelovanje MIR-a v času ujme, da so poskrbeli za varnost.  
Gregor Jarkovič je podal pojasnilo na OPV in na poročilo o delu MIR.   

Načelnik Milan Radonjič je izpostavil področja, ki so bila v redu narejena in tista, ki bi bila lahko boljša.  

 
Predsednik odbora za gospodarske dejavnosti in finance ter namestnica predsednika odbora za prostor, varstvo 

okolja in gospodarsko infrastrukturo sta  predstavila sklepe, ki so bili sprejeti na njihovih sejah.  
 

1. razprava: Zdravko Malnar, mag. Vitomir Pretnar, Tatjana Mulej, Jurij Dolžan in Izidor Jekovec: 

Izidor Jekovec je vprašal, zakaj so pri globah enkrat navedene cene brez oklepaja, enkrat pa v oklepajih?   
Gregor Jarkovič je pojasnil, da so v oklepajih predstavljene lanske cene glob.   

 
Zdravko Malnar pričakuje, da bodo nadaljevali z ukrepi omejevanja skozi Breg v času turistične sezone. Na Googlu 

se cesta pokaže, da je prosta. Ne pokaže pa, da je samo za občane Bleda in Žirovnice. Vesel je za podatke, še 

posebno hujše kriminalitete, da so dokaj nizki. Pohvalil je njihovo delo in naj nadaljujejo tako naprej. Upa se, da 
prometa skozi Breg ne bo toliko, ker je veliko starejših in otrok.  

Gregor Jarkovič je pojasnil, da se jim promet na letni ravni povečuje. Pritiski na turistične regije so nadpovprečni. 
Poleg povezave na Bregu, so imeli težave tudi na Jesenicah in v Gorjah. Ugotovili so, da so tudi pri preusmerjanju 

prizori šokantni (mimo policista). Že tretjo leto zapovrstjo so vnesli zapore cest v Google maps in so se izkazale za 
učinkovite. Drastičnih zastojev in zgostitev prometa ni več. Če bo promet prevelik, se bo postavilo fizično zaporo. 

Izvajajo občasne zapore. Izrečene so bile tudi globe. Ceste so obremenjene povsod, ko so turistične sezone.  

 
Mag. Vitomir Pretnar je dejal, da s svojim delom ustvarjajo in povečujejo zaupanje. Promet se povečuje  in s tem 

se poveča kompleksnost situacij. Opozoril je na nepregledno križišče na Rodinah. Mogoče bi se opozorilo lastnika, da 
uredi vegetacijo, ali pa se preglednost poveča z ogledalom. 

Gregor Jarkovič je odgovoril, da bodo preverili preglednost v križišču na Rodinah.   

 
Mag. Jurij Dolžan je pohvalil izčrpno poročilo obeh organov. Veliko je aktivnosti obeh organov policije in redarstva. 

Izpostavil je samoiniciativnost. Kot predlog za hitrost skozi vasi in alkohol, je predlagal,  naj se naredi preventivne 
akcije in se obvesti občane. Da bi tudi preprečevali in ne samo kaznovali.  
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Načelnik Milan Radonjič je pojasnil, da policija sodeluje pri preventivnih dejavnostih v okviru SPV. Odzovejo se na 

pobude kogarkoli. Zavedajo se, da je policistov premalo. Že sama prisotnost policistov doseže svoje. Vsak predlog je 

dobrodošel pri načrtovanju nadaljnjega dela.  
 

Tatjana Mulej: Pasji iztrebki: predlagala je, da bi se ob jutranjih urah redar sprehodil v civilu in kaznoval tiste, ki ne 
pobirajo iztrebkov. Jezijo se kmetje, ker iztrebke živali dobijo v senu.  

V poročilu ni zasledila, kako je z drogami v naši občini?  
Ko se zaseže avtomobil, kaj se s tem avtomobilom naprej dogaja?  

 

Načelnik Milan Radonjič: Droge: na ravni Slovenije so številke podobne v zadnjih letih. Številke so take kot v 
preteklih letih. V Občini Žirovnica ne zaznavajo izrazite problematike. Se odzivajo na opozorila občanov, če bi se 

pojavile kakšne skupine.  
Zaseg vozila: policisti zasežejo vozilo, naprej pa o tem odloči Okrajno sodišče na Jesenicah. Vozilo se lahko vrne. 

Lahko se avto uniči, še posebno, če je povratnik. Glede uničenja vrednost avta ne igra nobene vloge.  

 
Župan je dal na glasovanje naslednji: 

SKLEP št. 76:  
Sprejme se Ocena izvajanja Občinskega programa varnosti Občine Žirovnica za leto 2023. 

PRISOTNI: 10 
ZA: 10 

PROTI: 0 

Sklep je bil sprejet. 
 

- Letno poročilo o izvajanju zobozdravstvene dejavnosti za leto 2023        

Vprašanj in pobud ni bilo. 

 

Točka 14. Poročilo župana  

Vprašanj in pobud ni bilo.  

 
 

Seja je bila zaključena ob 20.04 uri. 
 

Zapisala: 

Helena ČADEŽ, dipl. upr. org. 
 

Leopold POGAČAR, prav. notr. zad. 
ŽUPAN 

 


